
 1 

Verslag commissie Bestuur en Middelen 
 

Woensdag 29 januari 2014 van 19:30 tot  
22:20  uur raadzaal gemeentehuis Leudal 

  

Voorzitter: Dhr J. van den Beuken (plv)  Commissiegriffier: J. Lommen 

Leden:  
Leon Linssen en Har Beurskens (Samen Verder) 
Berry Hermans en Maan Arkenbosch (Ronduit 
Open) 
John van den Beuken en Collin Prumpeler (CDA) 
Evert Kneepkens (VVD) 
Leon van Kessel (Progressief Leudal) 
Mart Janssen(PvdA)  
Hans Wierts (AL) 
Ben Ubachs (LC) 

Afwezig: 
 
 
 
Collin Prumpeler 
Evert Kneepkens 
 
 

Ter vervanging aanwezig: 
Louis Slabbers (CDA) en Roel Sniekers (VVD) 

Aanwezige portefeuillehouder(s) 
De heer A. Verhoeven MPM  
De heer Mr. A. Thomassen 
Afgemeld: de heren P. Verlinden, P. Vogels en J. 
van der Stappen 

Ambtelijke ondersteuning  
Mw. C. Janssen en J. Van Aaken en de heer F. Stevens 

Deelname door derden  
Mw. Petra Weemen van de Veiligheidsregio NML bij 
agendapunt 7a, zienswijze dekkingsplan brandweer  

 

Aantal insprekers: -- Aantal publieke tribune:10 personen 
 

 

Nr Onderwerp 

1 Opening 

 Conclusie / besluit / advies:  

 De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Vervolgens maakt hij 
melding van de afwezigen en de vervanging zoals bovenstaand is vermeld. 

 

Nr Onderwerp 

2 Vaststellen agenda 

 Conclusie / besluit / advies:  

 Aan de conceptagenda worden twee punten toegevoegd.  
Als agendapunt 7b het raadsvoorstel t.a.v. de wijziging van de legesverordening 
Onder punt 9 bij de mededelingen de stand van zaken over Nieuwe Borg, naar aanleiding van en-
kele berichten in de media. 

 

Nr Onderwerp 

3 Verslag vorige vergadering 

 Conclusie / besluit / advies:  

 Het verslag wordt cf. vastgesteld. 

 

Nr Onderwerp 

4 Bespreken actiepuntenlijst 

 Conclusie / besluit / advies:  

 De voortgangslijst over de stand van zaken Vitaal Leudal is aan de commissieleden gezonden, 
daarmee is dit actiepunt afgehandeld. 
Resteert nog een notitie van de BNG over de voor- en nadelen van aflossing van schulden na ver-
ijval van belegde gelden. Een rappèlverzoek is door de griffie uitgezet. 

 

Nr Onderwerp 

5 Spreekrecht niet commissieleden 

 Conclusie / besluit / advies:  

 Er heeft zich niemand gemeld voor het spreekrecht 

 

Nr Onderwerp 

6 Presentatie paracommercie 

 Conclusie / besluit / advies:  

 Mw. Chantalle Janssen, beleidsmedewerker onder meer voor Drank- en Horecawetgeving geeft 
een presentatie, welke bij het verslag is gevoegd.  
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Naar aanleiding van de gestelde vragen worden onderstaande antwoorden gegeven.  
Er is overleg gevoerd met de horecaondernemers, en met de vertegenwoordiging van Horeca Ne-
derland. 
en de verenigingen die een paracommerciële vergunning hebben zijn op de hoogte gebracht, en 
hebben middels terugsturen van een formulier en het plaatsen van een handtekening daarop te 
kennen gegeven op de hoogte te zijn van de spelregels. 
Handhaving zal gebeuren op basis van een piepsysteem. Er zijn twee ambtenaren  getraind voor 
handhaving horeca. Er zal ook actief gecontroleerd worden. 
Of een activiteit aan te merken is als een activiteit van die vereniging moet blijken uit de statuten 
van de vereniging en de soort activiteit.  
Feesten van persoonlijke aard vallen hier niet onder. Het maakt daarbij geen verschil of er sprake 
is van een gesloten of openbare activiteit.  
In geval er voor een feest in de reguliere horeca geen plaats is, dan kan in overleg , en/of in sa-
menwerking met plaatselijke horeca uitgeweken worden naar een niet-commerciële gelegenheid. 
Dit geschiedt middels een convenant, met de opmerking dat dit niet in alle gevallen houdbaar is, 
want ook buiten de gemeentegrenzen binnen een straal van ongeveer 15 km. Kan de horeca uit 
omliggende gemeenten bezwaar maken. Bij de BMV Grathem ontstaat en vacature voor beheer-
der. In het kader van paracommercie hangt het van de beheerder af of er een commerciële dan 
wel paracommerciële vergunning aangevraagd gaat worden, met alle spelregels die daarbij horen. 
Dit staat los van het accommodatiebeleid en de gevolgen hiervan op de exploitatie. In een ander 
kader heeft dit echter wel de aandacht. 
Er is nog een vraag over de BTW-plicht van verhuur van ruimte aan derden door een paracom-
merciële instelling. Deze vraag zal schriftelijk beantwoord worden. 

  

   

Nr Onderwerp 

7a Raadsvoorstel Geven van zienswijze over dekkingsplan brandweer, ontwerpvisie 
brandweervrijwilligers en ontwerpvisie repressie Veiligheidsregio Limburg-Noord 

 Conclusie / besluit / advies:  

 Mw. Petra Weemen van de Veiligheidsregio Noord- en Midden Limburg houdt een presentatie wel-
ke bij dit verslag is gevoegd. Ze gaat vervolgens uitgebreid in op de gestelde vragen. 
Hieronder staan de gegeven antwoorden: 
Door inzet van de snelle interventie eenheden (SIE) vanuit Heythuysen wordt dekking in een deel 
van Hunsel verbeterd. 
De ambitie voor de regio is een regionale gemiddelde dekking binnen de gestelde limieten van 
70%. Voor elke gemeente minimaal 50 %. Hieruit blijkt dat er ook gemeenten zijn die ver boeven 
de 70% moeten scoren om aan het gemiddeld te komen. Door gebruik operatieve grenzen in 
plaats van gemeentegrenzen kan het zijn dat de buurgemeente zorg draagt dat bij de andere ge-
meente een hoger gemiddelde ontstaat.  Hiervoor is het wel nodig dat de brandweerbegroting ge-
harmoniseerd wordt.  
Er zijn geen concrete voorstellen om posten te sluiten. Onderzoek of dit mogelijk, wenselijk is 
wordt gedaan bij de uitwerking van de visie repressie.  
Er is ook een visie vrijwilligers. De vrijwilligers hebben een grote verantwoordelijkheid. Iedereen 
die aan de eisen voldoet waaraan elke brandweerman of –vrouw kan vrijwilliger worden. Men 
moet daarbij wel beseffen dat er ook een meerjarige opleiding mee gemoeid is, en dat het eerste 
jaar mensen niet repressief inzetbaar zijn. 
Bij de uitvoering van de visie repressie wordt ook meegenomen het voorhanden hebben van vol-
doende water in natuurgebieden (project natuurbrandbeheersing). Bij de internationale samen-
werking hoort ook  België. Bij de dekkingsplannen komen ze echter niet voor, omdat metingen 
hebben uitgewezen dat in geen enkel geval een korps uit België (als eerste voertuig) sneller bij de 
brand is dan een Nederlands korps. Bij opschaling is er wel sprake van samenwerking. 
Sponsoring door bijvoorbeeld verzekeringsmaatschappijen staat nog in de kinderschoenen, maar 
gesprekken hierover worden opgestart. Dit is een groeitraject. 
Landelijk loopt een project om het aantal loze meldingen terug te dringen. De indruk dat er steeds 
meer management is bij de brandweer wordt achterhaald door een ophanden zijn de reorganisatie 
waarbij de top kleiner wordt.  
Er is een onderzoek naar de inzet van SIE. Hierbij wordt gekeken naar effectiviteit. De SIE wordt 
alleen ingezet bij zeer kleine incidenten, waarbij de SIE zelfstandig kan functioneren. Daarnaast 
zal er een TS4 (tankspuitwagen met 4 mensen) of een TS6  (tankspuitwagen met 6 mensen) wor-
den ingezet, of combinatie hiervan,  indien nodig. Ervaringscijfers zijn er nog te weinig, maar dit 
wordt wel gemonitord. 
Portefeuillehouder Verhoeven heeft overleg gehad met de postcommandanten uit de gemeente. 
De postcommandanten kunnen instemmen met de visie, maar zijn wel bezorgd hoe een en ander 
uit gaat pakken in de praktijk van alle dag. Hij hecht grote waarde aan de kennis en kunde die 
hier aanwezig is over de lokale situatie en praktijk. Van het overleg is een verslag gemaakt dat zal 
worden doorgespeeld naar de Regio.  
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De heer van den Beuken neemt het op zich om voor de raadsvergadering een digitaal rondje langs 
alle fracties te maken, waarna hij een voorzet voor een raadsbrede zienswijze maakt, die vervol-
gens in de raadsvergadering van 11 februari 2014 zal worden besproken  

 

Nr Onderwerp 

7b Raadsvoorstel wijziging Legesverordening  

 Conclusie / besluit / advies:  

 Er zijn geen vragen over dit voorstel. De commissie acht het voorstel rijp voor bespreking in de 
raadsvergadering van 11 februari 2014, en geeft daarbij in overweging dit zonder nadere beraad-
slagingen te doen 

 

8 Stand van zaken Vitaal Leudal 

 Conclusie / besluit / advies:  

 Er is een stand van zaken / voortgangslijst aan de commissie gezonden en een presentatie die 
voor zich spreekt. Deze stukken maakten deel uit van de vergaderbundel.  
De Ondernemingsraad van de gemeente Leudal heeft ingestemd met de reorganisatie en het col-
lege heeft daarop een definitief besluit genomen. De gemeente kent een strategische personeels-
planning. Bij vervulling van vacatures zal kwaliteit voorop staan, maar bij gelijke kwaliteit zal de 
voorkeur gegeven worden aan jongere kandidaten. Commissieleden vernemen van ambtenaren 
dat ze nu kennelijk niet geschikt mee worden geacht voor de uitoefening van hun functie, terwijl 
hier geen dossier of gesprek in het verleden over heeft plaatsgevonden. 
Geantwoord wordt dat op dit moment niet bekend is wie boventallig is, dat gesprekken over slecht 
functioneren alleen aan de orde zijn als dit ook goed onderbouwd is. Naar geschiktheid voor een 
functie wordt gekeken op het moment dat plaatsing aan de orde is. 
Er wordt gevraagd naar het niet voldoen van een extern bureau (bij bestemmingsplan buitenge-
bied). Is dit bureau betaald en voor welke werkzaamheden. Beantwoording zal schriftelijk volgen.   

 

Nr Onderwerp 

9 Mededelingen en rondvraag 

 Conclusie / besluit / advies:  

 Over de situatie met betrekking tot Nieuwe Borg zijn vragen gesteld. Er is een memo ter vergade-
ring uitgereikt over de situatie. Het college acht de situatie nog te ondoorzichtig om al conclusie s 
te kunnen trekken. Er is alleen de huidige situatie in beeld gebracht. Uiteraard zal men de verdere 
ontwikkelingen op de voet volgen, en zich beraden op te nemen stappen, met alle mogelijke om-
zichtigheid. 
De heer van Kessel vraagt: Er is van de Provincie een bedrag ontvangen voor Ellenhof. Dit geld 
wordt thans ingezet bij Mariabosch. Is dit geld niet geoormerkt voor Ellenhof, en mag dit zonder 
meer elders ingezet worden. Deze vraag wordt uitgezet via de raadsvragenprocedure en de be-
antwoording volgt.  
De heer Arkenbosch: Hij betreurt het dat hij al 3 jaar vraagt om info over het retailpark in Itter-
voort, en dat hij nog steeds niets hoort. Hij vindt het een treurig zaak dat er 10 jaar na het besluit 
daartoe (gemeente Hunsel) nog geen schop in de grond is gezet. 
De heer Arkenbosch: Hij heeft al diverse keren aandacht gevraagd voor een hekwerk in de Violen-
straat in Ittervoort. Er wordt echter geen actie ondernomen. Hij overweegt een publicatie in de 
media.  

 

Nr Onderwerp 

10 Sluiting  

 Conclusie / besluit / advies:  

 De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering om  22:20  uur. De 
volgende vergadering is op woensdag 12 maart 2014 

 


